
  

 

 

 

České Budějovice předčily kladenské Orly                
i v druhém semifinálovém duelu 

Druhý zápas semifinále ČEZ volejbalové extraligy mužů 

2023/24 přilákal do českobudějovické Sportovní haly 

téměř dva a půl tisíce fanoušků, kteří sledovali v prvních 

dvou setech povedené představení domácího Jihostroje. 

Ve třetím setu prokázalo svou kvalitu i Kladno, ale 

Jihočeši potvrdili dosavadní vítěznou jízdu v play-off ve 

čtvrtém setu. České Budějovice se ujaly vedení 2:0 

v semifinálové sérii. 

VK Jihostroj České Budějovice – Kladno volejbal cz 3:1 (25:23, 25:19, 19:25, 25:21) 
Domácí: Sedláček, Carísio, Luengas, Okolić, González, Balabanov, libero Kovařík. Střídali: Leština, van Schie, Emmer 

Hosté: Seppänen, Zajíček, Platašs, Gonçalves, Graham, Neves, libero Fernandez. Střídali: Imamura, Kyjanica, Villarreal, Čeketa 

Eduardo Carísio (kapitán Jihostroje): „Věděli jsme, že Kladno bude mnohem silnější než v prvním zápase. První dva 

sety jsme odehráli dobře, ve třetím se začalo Kladnu herně dařit a my jsme museli znovu zabrat. Pomohli nám fanoušci 

a jejich energie, kterou nám dávali. Jsme šťastní, ale víme, že naše práce ještě není u konce. V sobotu nás čeká těžký 

zápas na Kladně. Samozřejmě do toho půjdeme s tím, že chceme postoupit do finále už ve třetím zápase.“ 

Petr Kohout (asistent trenéra Jihostroje): „Zápas jsme začali výbornými dvěma sety. Hlavně na servisu a v obraně 

jsme soupeře přehrávali. Ve třetím setu jsme trochu polevili, čehož Kladno využilo, protože má na to dostatečně kvalitní 

mančaft. Čtvrtý set byl už o našem morálu, šli jsme si za vítězstvím a hodně nám taky pomohli fanoušci.“ 

Adam Zajíček (kapitán Kladna): „Hrozně se nadřeme na body, je to nervózní z naší strany, taháme za kratší konec a 

jako bychom nevěřili, že Budějovice můžeme porazit. Po vyhraném třetím setu jsme ještě měli možnost se s Jihostrojem 

držet, ale bohužel ve čtvrtém setu nás Balabanov potrestal dvěma servisy – plachtou. To si myslím, že je škoda. 

Gratuluju Budějovicím, ale my to nevzdáváme.“ 

Arnaud Josserand (trenér Kladna): „Myslím, že v prvním setu nám chybělo štěstí, prohráli jsme jen o dva body 

v koncovce po doteku sítě. Hráli jsme mnohem lépe než v prvním zápase na Kladně. Věřím, že ve třetím zápase doma 

budeme opět lepší a uděláme vše pro to, abychom vrátili sérii zpět do Budějovic.“ 
 

Semifinále kladenských Orlů a Českých Budějovic 
dostává nový náboj 

Jako Fénix z popela povstali kladenští Orli a odmítli veškeré 

předpoklady o tom, že by třetí semifinále mělo být tím posledním. 

Sobotní nadstandardní výkon jim pomohl prodloužit sérii a ve 

středu je čeká bitva v hale Českých Budějovic. Domácímu týmu po 

prvním setu začal opět fungovat servis, který je letos mnohokrát 

podržel, a i díky skvěle zvolené strategii a taktické přípravě 

dokázali českobudějovické favority přehrát ve třech setech. 

 Kladno volejbal cz – VK Jihostroj České Budějovice  

3:0 (25:23, 27:25, 25:14) stav série 1:2 
Domácí: Seppänen, Zajíček, Platačs, Gonçalves, Graham, Neves, libero Fernández. Střídali: Villareal, Kyjanica 
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Hosté: Luengas, Okolič, Gonzalez, Balabanov, Sedláček, Carísio,libera Kovařík, Michálek. Střídali: Emmer, van Schie, Leština 

Adam Zajíček (kapitán Kladna): „Mám velkou radost, že jsme utkání zvládli. Teďka věřím o to víc, že to dovedeme 

do pátého zápasu. Děkujeme divákům, bylo to prima. Budeme se těšit v Budějovicích a pevně věřím, že i v pátém 

zápase.“ 

Arnaud Josserand (trenér Kladna): „Dobré vítězství. Víme, že v Budějovicích to bude opět složité. Můžeme být 

akorát naštvaní, že jsme projeli první zápas, protože kdybychom ho v domácím prostředí neztratili, situace by byla 

možná jiná. V Budějovicích to bude drsné, ale už víme, že můžeme hrát dobře. Takže pojďme tam zabojovat o vítězství 

a potkat se tady příští sobotu v zápase o všechno.“ 

Ignacio Luengas (smečař Jihostroje): „Byl to velmi těžký zápas. Nedostali jsme se na úroveň, na které jsme hráli 

v předešlých zápasech. Gratulace Kladnu, odvedli dobrou práci, i po taktické stránce. Takže se uvidíme doma.“ 

Andrzej Kowal (trenér Jihostroje): „Nejprve chci pogratulovat Kladnu. Hráli o moc lépe než my, zvlášť v základních 

volejbalových dovednostech jako jsou servis a příjem. Není samozřejmě jednoduché tu hrát vzhledem k tomu, jak je tu 

nízký strop, a zpracovávat tvrdý servis. Je to 2:1 a my musíme hrát daleko líp v nadcházejícím zápase.“ 

 

Lvi potvrdili roli velkého favorita a jsou prvním finalistou ČEZ extraligy 2023/2024 

Dlouho to vypadalo na jednoduchou práci, 

nakonec se pražští Lvi na třetí bod               

v semifinálové sérii ČEZ volejbalové 

extraligy mužů 2023/24 s příbramským 

Troxem značně nadřeli. Po dvou 

jednoznačných setech (25:17 a 25:16), 

ztratili koncovku třetí sady (23:25) a ve 

čtvrté prohrávali už 9:16. Pak se ovšem 

projevila síla jejich lavičky, Jan Vodička 

skvěle servíroval a své si uhráli i Elian 

Estrada se Stefanem Thielem. „Poslední 

zápas i celou sérii rozhodla naše zkušenost    

z těžkých utkání. Byli jsme dole a stejně 

vyhráli,“ uvedl Vodička, žolík Pražanů. Lvi se 

tak potřetí v řadě probojovali do finále,       

v němž se střetnou s lepším z dvojice 

Kladno a České Budějovice. 

VK Lvi Praha – VK Trox Příbram 3:1 (25:17, 25:16, 23:25, 25:22) stav série 3:0 
Domácí: Madsen, McCarthy, Schouten, Čech, Crer, Janouch, libero Moník. Střídali: Estrada, Thiel, Vodička, Tibitanzl 

Hosté: Benitez, D. Rosenbaum, F. Ureš, Šábrt, Tevkun, Gabriel, libero Verasio. Střídali: Lyzanets, Toman, A. Rosenbaum, Toth 

Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „Jsme šťastní, vždyť jsme znovu postoupili do finále. Všechno ovšem nešlo 

hladce. Po dvou kontrolovaných setech došlo z naší strany k polevení. Naštěstí jsme zásluhou střídání předvedli ve 

čtvrtém setu neskutečný obrat. Ukázali jsme obrovskou týmovost a zápas dotáhli do vítězného konce. Příbram ale 

ukázala, že není náhodou v semifinále a přeji jí hodně štěstí v sérii o bronz.“ 

Fynn McCarthy (MVP zápasu a blokař VK Lvi Praha): „Šlo o moc těžký zápas. Příbram se do posledního míče 

rvala o šanci zůstat v boji o zlato. My jsme také dřeli, i když jsme byli místy dole. Klíčové bylo právě to, že jsme 

zachovali klid v okamžicích, kdy se nám nedařilo.“ 

Daniel Rosenbaum (kapitán VK Trox Příbram): „Utkání jsme začali špatně. Celkově nám to nešlo. Jediný důvod, 

proč jsme vyhráli třetí set, byl ten, že domácí hodně polevili, asi jim opadla koncentrace. My jsme hráli stále stejně         

a náskok ve čtvrtém setu si prohospodařili vlastními chybami.“ 

Lubomír Vašina (trenér VK Trox Příbram): „Blahopřeji Lvům k postupu do finále. Naši kluci docení až později, že si 

mohli zahrát semifinále proti tak kvalitnímu soupeři. Pochvalu zaslouží především za domácí utkání, které bylo 

naprosto nádherné.“ 

 



Olymp bojoval, vyrovnat semifinálovou sérii se mu však jako Dukle nepovedlo 
Semifinále play-off volejbalové extraligy žen 2023/24 mělo na 

programu druhé zápasy. I bez zraněné univerzálky Brancuské 

pražský Olymp statečně vzdoroval favorizovaným Šelmám, 

ale přehrát je se mu nepodařilo. Brněnský tým tak dělí jedna 

výhra od postupu do finále. Liberecká Dukla na domácí 

palubovce oplatila Prostějovu porážku z prvního utkání a 

srovnala stav semifinálové série na 1:1. 

PVK OLYMP PRAHA – VK ŠELMY BRNO 

1:3  (20:25, 23:25, 33:31 a 20:25) stav série 0:2 

Domácí: Hodanová, Šimáňová, N. Šmídová, Kalhousová, Žáková, 

Brichtová, libero Dostálová. Střídaly: Vlčková, Průšová, Gajdová 

Hosté: P. Šmídová, Janečková, Marková, Madsen, Silva, Širůčková, libero Chevalierová. Střídaly: Kelnárová, Benediktová 

Veronika Dostálová (kapitánka Olympu): „Atmosféra byla super, jako v každém utkání play-off. I když nemáme 

kompletní sestavu, jsem ráda, že bojujeme o každý míč. Určitě cením to, že jsme proti zkušeným Šelmám dokázaly 

vyhrát tu koncovku třetího setu, když už měly několik setbolů. Škoda, že jsme to nevyužily v tom čtvrtém setu. Ale 

neklopíme hlavy a v pátek se pokusíme v Brně vyhrát.“ 

Stanislav Mitáč (trenér Olympu):„Musím říct, že to bylo důstojné utkání semifinálové série. Mrzí mě samozřejmě, že 

jsme nedokázali zvítězit. Slyšeli jste, že máme nějaké zdravotní problémy, ale to k volejbalu a play-off patří. Do utkání 

jsme vstoupili trochu s obavami, jak si s ním poradí Míša Brichtová. Ale po nervózním začátku se pak rozehrála ke 

kvalitnímu výkonu. Naše distribuce nahrávek byla jiná, kdy více útočily naše smečařky, a myslím, že svou roli zvládly 

dobře. Co mě mrzí je, že jsme hůř přihrávali na domácí půdě než Šelmy. Utkání bylo dramatické, téměř do koncovek. 

Ve čtvrtém setu mi to vycházelo, že soupeřkám už dochází síly, ale my jsme vždy udělali nějakou chybu. Šelmy se 

v kritických momentech zápasů spoléhaly na výbornou nahrávačku.“ 

Pavla Šmídová (nahrávačka Brna):„My jsme mega rády za toto vítězství, ať už je ten výsledek jakýkoliv. Tady se 

hraje těžko všem, asi tak jako u nás. Musím pochválit všechny holky, že do toho šly, a po té prohrané třetí koncovce 

jsme se nesložily a dotáhly jsme zápas do vítězného konce. Děkujeme fanouškům, kteří zde udělali parádní atmosféru, 

kdy nebylo slyšet ani vlastního slova. Myslím, že to bylo divácky atraktivní, i když holkám z Olympu chybí hráčky 

základní sestavy. Myslím, že to byla super pozvánka na pátek.“ 

Jaroslav Vlk (trenér Brna):„My jsme věděli, že to nebude jednoduchý zápas. Soupeř nahradil M. Brancuskou tím, že 

rozdělil distribuci nahrávek na dvě klíčové smečařky. Výborná obrana na obou stranách, dramatický zápas. 

Samozřejmě že chyby k volejbalu patří, ale podle mě to byl divácky atraktivní zápas. Zápas měl play-off grády a bylo 

vidět, že se střetly týmy, které byly na prvním a čtvrtém místě tabulky, mělo to svou úroveň.“ 

Šelmy si opět po roce zahrají finále, na svého soupeře si musí ještě počkat 
Pouhé tři zápasy semifinále play-off volejbalové exraligy žen 2023/24 stačily brněnským Šelmám 

k postupu do finále a odsoudily pražský Olymp k boji o třetí místo. Mezi druhou semifinálovou dvojicí 

stále hoří boj. Blíže k finálové účasti má nyní Dukla Liberec, která „loupila“ v Prostějově a ujala se 

vedení v sérii 2:1. 

VK ŠELMY BRNO – PVK OLYMP PRAHA   3:0   (25:11, 25:19 a 25:13) 
Třetí utkání semifinálové série mezi Brnem a Prahou se odehrál na půdě favorizovaného Brna. To před 

tímto zápasem vedlo v sérii 2:0 a tak mělo tři zápasové mečboly. V hale na Kounicově ulici neprohrály 

Šelmy od listopadu a i nyní měly velkou šanci na výhru a tím i na ukončení celé série a postup do finále. 

VK Šelmy Brno vyhrál 3:0 a postupuje do finále. 

Domácí: P. Šmídová, Janečková, Marková, Madsen, Silva, Širůčková, libero Chevalierová. Střídaly: 

Benediktová, Kelnárová 

Hosté: N.Šmídová, Hodanová, Gajdová, Brichtová, Kalhousová, Šimáňová, libero 

Dostálová. Střídaly: Vlčková, Kindlová, Žáková 



Anna Širůčková (blokařka Šelem): „Jsem 

šťastná, že jsme to dokázaly a ve třech zápasech. 

Myslím, že jsme to hlavně vybojovaly na Olympu 

v druhém zápase, kde to bylo asi nejtěžší. Jsme 

rády, že se můžeme připravovat na finále. Bývá 

tu skvělá atmosféra a hraje se nám velmi dobře, 

když cítíme tu podporu diváků.“ 

Jaroslav Vlk (trenér Šelem): „Spadl mi kámen 

ze srdce, toužili jsme po finále a ten sen, který 

jsme si dali, se pomalu naplňuje. Finále se blíží a 

chceme se co nejlépe připravit a být úspěšní.“ 

Veronika Dostálová (kapitánka 

Olympu): „Těžko se hledají slova, gratulujeme 

Šelmám k postupu, dnešním výkonem si to 

zasloužily. Nemohly jsme si najít činnost, na které bychom se chytily.“ 

Stanislav Mitáč (trenér PVK Olymp Praha): „Jsem zklamaný z výkonu, který jsme dneska předvedli. Dostali 

jsme houkačku a do Prahy vezeme velkou kládu. Blahopřeji Šelmám, postoupily zaslouženě. Příčiny špatného 

utkání vidím hlavně v tom druhém utkání, kdy jsme nedokázali sérii vyrovnat. A popravdě řečeno moc myšlenek 

na vítězství tým neměl. Vývoj v prvním setu určil ráz a charakter utkání.“ 

 

 

VK DUKLA LIBEREC – VK PROSTĚJOV  3:1  (17:25, 25:20, 25:22 a 25:19) stav série 1:1 

V úterý čekalo volejbalistky Dukly Liberec druhé semifinálové utkání s VK Prostějov. Liberec má s Prostějovem v letošním 
ročníku velmi pozitivní bilanci, již čtyřikrát zvítězil, třikrát v základní části a ve čtvrtfinále Chance ČP. Bohužel v prvním 

semifinále v Prostějově nedokázaly svěřenkyně manželů Gálíkových navázat na vítěznou vlnu s Prostějovem a podlehly 1:3 na 
sety a zkomplikovaly si cestu do finále hned v prvním utkání, kde nedokázaly zastavit 192 cm vysokou univerzální hráčku 

Milicu Tošić, která v lednovém přestupním termínu posílila Prostějov. Dukla ani do domácího utkání nevstoupila vůbec dobře, 
Hanačky zásluhou kvalitního podání získaly osmibodové vedení (12:20) a s přehledem první sadu vyhrály. V druhém setu 

domácí hráčky odskočily o pět bodů (5:0) a bezchybnou hrou set získaly. Třetí sada byla velice vyrovnaná, Dukla si až 
v koncovce vypracovala slibný náskok po chybách soupeřek na útoku    a zaslouženě zvítězila. Ve čtvrtém sadě domácí hráčky 
předvedly snad nejlepší výkon dneška, zaslouženě zvítězily 3:1 na sety a srovnaly semifinále na 1:1 na zápasy a již nyní je jisté, 

že semifinále se v pondělí do Liberce vrátí. 

Domácí: Diana Frankevych, Thamiere Silva de Mello, Nikola Kvapilová, Lucia Herdová, Klára Vyklická, Taira Ke Alohilani Robins-

Hardy, libera Adéla Démar, Lucie Kolářová. Střídaly: Lucie Šulcová, Anna Pragerová, Jana Fixová 

Hosté: Simona Bajusz, Joséfina Smolková, Veronika Trnková, Milica Tošić, Klára Faltínová, Da Silva Raguel Löff, libero Pavla 

Meidlová. Střídala: Michaela Smolková 



Klára Vyklická (kapitánka Dukly): „Jsem hrozně ráda, že jsme zvládly 3:1 vyhrát. Tím jsme vyrovnaly sérii, a to je 

pro nás velmi důležité. Ohledně volejbalu, šlo to nahoru dolů. Myslím si, že nyní jsme na estetiku volejbalu vůbec 

nehleděly. Šly jsme prostě za vítězstvím, ať to šlo, jak to šlo.“ 

Libor Gálík (trenér Dukly): „Je to vyrovnané, je to krok, protože dnes to utkání bylo těžké. Nevyšel nám první set a 

vrátili jsme se do toho utkání, a nakonec jsme srovnali na 1:1 a to je to nejdůležitější. Srovnaná série a boj bude 

pokračovat příště v Prostějově.“ 

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Do utkání jsme vstoupily dobře. Bohužel nám to nevydrželo, začaly jsme 

dělat strašně moc nevynucených chyb, byly to takové zbytečnosti, například jsme byly v síti. Spíš si myslím, že to dnes 

bylo o těch našich chybách. U soupeře hrála Nikola Kvapilová a tento zápas se povedl Lucii Herdové, to bylo pro nás 

stěžejní a budeme se muset z toho otřepat a doma něco ukázat.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Myslím si, že dnes zaslouženě zvítězil Liberec. Měl vynikající obranu v poli a 

my jsme se neprosazovali. Myslím si, že to byl hlavní důvod naší porážky.“ 

Prostějov jede do Liberce bojovat o bytí a nebytí v semifinálové sérii 
Volejbalistky Prostějova vyráží v pondělí pod Ještěd a pouze výhra jim umožní ještě bojovat o finále 

v letošním ročníku extraligy žen. Dukla je naopak kousíček od postupu do finále extraligy a tuto 

semifinálovou sérii by ráda na domácí palubovce ukončila. 

 

Ještě po prvním setu druhého zápasu to vypadalo, že děvčata z Hané nebudou mít problém do finále extraligy postoupit. Pak se 
to ale pro Moravanky zvrtlo a za otěže začala tahat liberecká Dukla. Vzhledem k tomu, že Prostějov ani ve třetím semifinále play-
off v domácí hale nedokázal Dukle vzdorovat, tak si liberecké hráčky domů odvezly postupový mečbol. 

Dukla je od druhého setu druhého zápasu jako vyměněná. Celou sezónu jsme byli zvyklí, že její výkon stojí a padá s výkonem Nikoly 
Kvapilové, ale v semifinále se do výborné formy dostala blokařka a kapitánka týmu Vyklická, ale hlavně smečařka Herdová. 
Liberecká nahrávačka Robins-Hardy, tak má více útočných variant, než „všechno“ na Kvapilovou. Prostějov bude muset zareagovat 
a trochu přeorganizovat svoji obranu, hlavně na síti. Velkým otazníkem je, jak se s touto situací vyrovná mladá Josefina Smolková, 
která zkušenosti ještě sbírá, ale pro Hanačky je nepostradatelnou, hlavně na útoku. Nicméně Prostějov disponuje zkušenými 
hráčkami, jako jsou reprezentantky Bajusz, Faltínová nebo Trnková, které mají za sebou desítky takto důležitých zápasů. To ukázal 
již třetí zápas, kdy se za nepříznivého stavu 0:2 dokázal Prostějov vrátit do zápasu a dokonce sahal po pátém setu. A právě tato 
koncovka čtvrtého setu třetího semifinále ukázala, kde bude klíč k postupu. Tím je podání, kdy na své setboly Hanačky 
nepochopitelně na podání polevily a to se jim stalo osudné. 

.  Navzdory prohře s Tureckem slaví naši mladíci postup na mistrovství Evropy U20 
Česká reprezentace si i přes prohru s Tureckem, díky výsledkům z předchozích utkání (se Švýcarskem 

i Portugalskem shodně 3:0), zajistila z druhé příčky kvalifikační skupiny A postup na mistrovství 

Evropy U20 2024. Nejkvalitnější utkání skupiny sledovala slušně zaplněná hala Klimeška, která se 

hráčům odvděčila potleskem. 



Turecko – Česko 3:1 

(25:22, 25:18, 24:26, 25:20) 

Česko: Vítámvás, Pitner, Černý, Seidl, 

Pastrňák, Svoboda, libero 

Tláskal. Střídali: Hilšer, Novák, Klimeš, 

Míček, Tóth 

kapitán Matěj Pastrňák: „Utkání 

nemůžu hodnotit kladně, protože jsme 

prohráli 3:1. Ale bojovali jsme celé utkání 

a ubojovaná koncovka třetího setu 

znamená postup na mistrovství Evropy, 

které se koná v létě v Řecku a Srbsku, což 

byl hlavní cíl tohoto turnaje. Děkujeme 

všem divákům, kteří nás přišli podpořit a 

děkuji všem spoluhráčům a trenérům.“ 

trenér Michal Nekola: „Dneska byli Turci lepším týmem. Pro nás bylo důležité, že jsme se po dvou prohraných setech 

zvedli a třetí set se ukázal jako rozhodující pro postup na mistrovství Evropy. Celkově se nám dnes nedařila úplně obrana, 

Turci hráli skvěle na útoku. Proti lednovému turnaji MEVZA, kde nás postihovaly nemoci a zranění, jsme na tomto turnaji 

byli kromě zraněného Brichty kompletní, toho navíc skvěle nahradil Seidl a působili jsme kompaktněji. Gratuluji týmu, 

že jsme postoupili.“ 

Vydřená výhra nad Slovinskem může být pro české lvice postupovým klíčem 
Druhý hrací den kvalifikačního turnaje ME U20 nastoupily naše reprezentantky v Litvě proti 

Slovinsku. O den dříve porazila naše děvčata Černou Horu 3:0. 

Český tým nezačal vůbec špatně a na začátku utkání si udržoval mírné vedení. O to však záhy přišel a byly to 

Slovinky, které tahaly za delší konec, a dostaly se do vedení 2:0 na sety. V polovině třetího setu se však začala 

karta obracet a bojovnost českého týmu začala nést ovoce. Svěřenkyně Zdeňka Pommera získaly pro sebe 

další dva sety a o vítězi tak musel rozhodnout tie-break. I v něm byly Češky lepším týmem a díky druhé výhře 

v kvalifikačním turnaji zůstávají stále ve hře o postup na ME U20 2024. ČR – Litva  3:0 = PARÁDA 

 

Finále play off první ligy mužů a žen 

TJ Sokol Dobřichovice – TJ Slavia Hradec Králové 3:0 (25:20, 25:19, 25:20) 
stav série 3:2 DO BARÁŽE OD EXTRALIGU JDOU DOBŘICHOVICE !!!!!!!!! 

ženy: 
Bižuterie-SG – VK Madeta České Budějovice 3:1 (25:13, 23:25, 25:15, 25:13), 

Bižuterie-SG – VK Madeta České Budějovice 3:2 (25:19, 22:25, 19:25, 25:17, 15:11) 

stav série 2:2 

Okresní přebory OVS F-M 

Muži:  Metylovice-Mosty  3:1,  Třanovice-Nýdek  3:2,  Raškovice A-Pstruží  3:1,  Kozlovice-Palkovice A  1:3 

Ženy:  Metylovice-Raškovice A  3:0,  Janovice-Mosty u Jablunkova  0:3,  Sokol F-M C-Raškovice B  0:3 

VIII. ročník Letního poháru Ing. Lumíra Hajduška = v neděli v raškovické hale bojovalo 40 celků o 

nasazení do osmi pětičlenných skupin. Samotný pohár se odehraje od 18. dubna do 13. června. Hrají Trojky U14 

 

 

V Janovicích dne 7. dubna  2024  Zapsal: Brouk z Beskyd 


